
Gratis hörselskydd till Bålstabor?

Som många känner till avser försvarsmakten att utöka sina skjutningar vid Veckholms 
skjutfält. Från cirka 60 dagar till 230, dagar, helger och nätter. Allt från skarp finkalibrig 
ammunition till tyngre granater och napalm. 
Som aktiv i Håbo Båtsällskap och som aktiv styrelseledamot i Moderaterna har jag fått många 
samtal från oroliga medborgare vad politiken gör för att stoppa denna helt omotiverade 
höjning av skjutaktiviteter. Vi inom Moderaterna kan inte acceptera denna 13- faldiga ökning 
av skjutningar som starkt påverkar det rörliga friluftslivet i Mälaren. Om vi dessutom 
betänker att vi tar vårt dricksvatten från Mälaren får det långt vidare konsekvenser.
Vi har som kommun till den 1 februari 2012  möjlighet att lämna ett yttrande till 
Länsstyrelsen om Försvarsmaktens ansökan om kraftigt ökad skjutning. Moderaternas svar är 
kort och gott – avslag, men det vore bra om det kan vara en ståndpunkt som inte bara gäller 
M utan hela kommunen.

Björn Fredriksson Moderaterna i Håbo


